
 

قطع انگشتان دست سارقان در قم 
رئیس کل دادگستری استان قم با بیان اینکه با شکایت 
با  قم  در  متعدد  منازل  سرقت  خصوص  در  مالباختگان 
مشخصات یکسان، تحقیقات در شعبه ۲۲ دادیاری و ۹ 
بازپرسی آغاز شد گفت: با تحقیقات فنی و صدور دستورات 
قضایی متهمان که از یکی از استان های غربی کشور بودند در 
ک جعلی در اتوبان تهران  شهریورماه امسال با خودروی تیبا ۲ پلا
قصد عزیمت به قم برای سرقت از منازل را داشتند شناسایی و 
گاهی افتاده و دستگیر  طی یک عملیات به دام مأموران پلیس آ
شدند. حجت الاسلام والمسلمین مظفری از پایان تحقیقات 
و صدور کیفرخواست برای اعضای یک گروه سه نفره سارقان 
سریالی منازل قم خبر داد و اظهار داشت: این گروه با شکستن 
قفل و در منازل و با استفاده از سلاح سرد چاقو به صورت شبانه 
ک تقلبی خودرو، متهم به ۸ فقره سرقت  و با به کارگیری پلا
تعزیری و ۵ فقره سرقت حدی هستند. این مقام قضایی وجه 
نقد و ارز، طلا، سکه و جواهرات، ساعت، قالیچه ابریشم، دوربین 
عکاسی و زعفران را از مواردی خواند که از منزل شکات توسط 
این متهمان به سرقت رفته است و افزود: متهمان طی بازسازی 
صحنه جرم به سرقت های متعدد خود و فروش اموال مسروقه 
ل و مالخر در شهر تهران و دیگر شهر ها اعتراف کردند.  به دلا
رئیس کل دادگستری استان قم با اعلام اینکه پرونده به همراه 
کیفرخواست برای رسیدگی و صدور رأی به دادگاه کیفری یک 
استان قم ارسال شد گفت: در سال جاری ۲ فقره حد سرقت 
)حکم قطع انگشتان دست سارقان( پس از قطعی شدن حکم 
و انجام تشریفات قانونی در اجرای احکام دادسرای قم اجرا 
کیدات  شده است.مظفری یادآور شد: بر اساس دستورات و تأ
ابلاغی رئیس قوه قضائیه در خصوص سرعت و برخورد قاطع با 
جرم سرقت بالاخص سرقت مسلحانه و مقرون به آزار، دستگاه 
قضایی استان با به کارگیری تمهیدات قانونی در مقابله با جرائم 
علیه امنیت و آسایش مردم و اجرای مجازات مرتکبین اهتمام 

ویژه ای دارد.

ک توقف مازوت سوزی در ارا
ک، خنداب و کمیجان در مجلس شورای  نماینده مردم ارا
که با وزیر نفت انجام شده  کراتی  گفت: طبق مذا اسلامی 
کثر تا سه هفته  استفاده از سوخت مازوت در نیروگاه شازند حدا
کبر کریمی، افزود: در دیداری که با  آینده قطع خواهد شد. علی ا
ک،  وزیر نفت صورت گرفت به رفتار تبعیض نسبت به مردم با ارا
روستا های منطقه و شازند در استفاده از سوخت مازوت اشاره 
شد. او ادامه داد: گلایه مندیم که نیروگاه های استان تهران و 
مناطق دیگر از سوخت گاز استفاده می کنند، اما نیروگاه شازند 
مازوت می سوزاند، مطرح شد و به واقع این انصاف نیست که 

ک را بگیرد. آلودگی در این سطح تنها گریبان مردم ارا
ک، خنداب و کمیجان در مجلس شورای  نماینده مردم ارا
اسلامی ادامه داد: وزیر نفت در این دیدار به این نکته پرداختند 
که در دیگر مناطق کشور نیز به حد ضرورت از سوخت مازوت 
استفاده می شود و وضعیت توزیع سوخت گاز و مازوت را که 
در کمیته ای سه جانبه با حضور وزرای نفت و نیرو و سازمان 

حفاظت محیط زیست مورد بررسی قرار می گیرد را تشریح کرد.
ک به تعداد ۱۱۴  کریمی عنوان کرد: در ادامه تشریح وضعیت ارا
روز آلودگی این شهر اشاره شد و طبق گفته وزیر نفت، پیشنهاد 
توقف خط تولید سه واحد از نیروگاه که از سوخت مازوت 
استفاده می شود برای چند هفته باقی مانده از سال به وزارت 

نیرو و نیز قطع سوخت مازوت در هفته های آینده ارایه شد.
وی گفت: طبق قول های داده شده از سوی وزارت نیرو با 
کثر تا سه هفته آینده استفاده از این  توجه به گرمی هوا حدا
ک، خنداب و کمیجان  سوخت حذف می شود. نماینده مردم ارا
در مجلس شورای اسلامی خاطر نشان کرد: وزیر نفت همچنین 
به موضوع مهم فیلتراسیون و استفاده از سوخت ترکیبی در 
کید کرد که این مورد  نیروگاه شازند به عنوان راهکار بلند مدت تا

به عنوان پیشنهاد به وزارت نیرو ارائه شده است.
ک با تمام توان  ک مردم ارا کید کرد: مطالبه هوای پا کریمی تا
پیگیری می شود و امید است که مجموع پیگیری ها و اقدامات، 

اثربخش واقع شود.
ک یکی از هشت کلانشهر آلوده کشور است که از ابتدای  ارا
کنون ۱۱۵ روز ناسالم در کارنامه خود به ثبت رسانده و  امسال تا
آلاینده مسئول در هوای این شهر از ۲۰ آذرماه و با شروع مصرف 

کسید گوگرد است. مازوت از سوی نیروگاه حرارتی شازند، دی ا

ک جاده خطرنا
ک و شهرهای  جاده ای که از سمت ساوه به سمت ارا
ک است در این  دیگر می رود واقعا جاده ای پرتردد و خطرنا
کثرا کامیون ها و تریلرها عبور و مرور می کنند و عرض  جاده ا
این جاده بسیار باریک است از مسئولان تقاضا داریم که 
فکری به حال این راه کنند که خطرات تصادف در این جاده 

کمتر شود. 
ک کریمی از ارا

عطاری های غیرمجاز
کثر  کثرا فاقد جواز کسب هستند و ا عطاری های تهران ا
قرص ها و شربت هایی که به اسم ترک اعتیاد است در این 
کثرا باعث مسمومیت و بعضا باعث اعتیاد  عطاری ها هست ا
به همین قرص ها و شربت ها می شود. از مسئولان تقاضا 

داریم که به این موضوع رسیدگی کنند. 
عزتی از تهران 

درمانگاه دولتی
برای گرفتن نوبت دندانپزشکی درمانگاه ۱3آبان تامین 
اجتماعی نزدیک به یک ساعت تماس می گرفتم و مدام 
تلفن این درمانگاه اشغال بود و بعد از آزاد شدن تلفن این 
درمانگاه به صورت گویا اعلام شد که نوبت برای دندانپزشکی 

نداریم. 
کبرلو از تهران  ا

آرمان ملی: اوایل آذر ماه سال جاری همزمان با سرد 
شدن هوا و آغاز درگیری مردم با بیماری های ویروسی نظیر 
سرماخوردگی و آنفلوآنزا در حالی که شاخ غول ویروس کرونا 
دیگر برای مردم شکسته شده بود، اخبار از شیوع یک بیماری 
تنفسی جدیدی در چین حکایت می کردند که گفته می شد 
سویه جدیدی از کروناست. چین کشوری که نامش به واسطه 
ک کووید ۱۹ در سراسر جهان از سال ۹۸،  رعشه بر  انتشار هولنا
اندام همه می اندازد و یادگار دوران قرنطینه و مرگ و میرهای 
که هنوز مشخص نشده چطور از  بسیار با ویروسی است 
آزمایشگاه های چینی به بیرون درز و دنیایی را گرفتار خود کرد.
افزایش  جهانی،  بهداشت  سازمان  که  حالی  در  اما 
شدن  برداشته  به  توجه  با  را  چین  در  بیماری ها  این 
ندانست،  غیرمنتظره  کووید،  به  مربوط  محدودیت های 
مسئولان وزارت بهداشت در ایران انتشار ویروس جدید در 
چین را تکذیب کردند و به این ترتیب انتقال آن به سایر کشورها 

، تلقی می شد! از جمله ایران هم بی اثر
هوا که در ایران سردتر و البته آلوده تر هم شد، درگیری مردم 
با ویروس های تنفسی هم بیشتر به چشم خورد؛ سرفه ها 
بیشتر شدند؛ همینطور علائمی که گفته می شد به آنفلوآنزا 
مربوط هستند. صف درمانگاه ها هم با افرادی که خانوادگی 
گرفتار شده بودند هم طولانی تر شد. همزمان با این اتفاقات 
در ایران و در تاریخ دوم دی ماه، سازمان جهانی بهداشت) 
WHO( با انتشار گزارشی درباره بیماری های تنفسی شایع شده 
در اروپا، اعلام کرده که دامنه این عفونت در حال گسترش 
است  و گفته شد علائم شایع این ویروس شامل آبریزش بینی، 

کاهش اشتها، سرفه، عطسه، تب و خس خس سینه است.
شایع شدن این عفونت در حالی مشاهده شد که همچنان 
موارد ابتلا به کووید۱۹ قابل توجه بود و حتی باعث بیماری 
شدید و مرگ در افرادی که دارای بیماری شدید بوده و یا 
خ بستری شدن در  کسن نزده  بودند، شد. در حالی که نر وا
بیمارستان در مقایسه با زمان مشابه در سال گذشته پایین تر 
بود اما بسیاری از کشورهای اروپایی مانند چک، ایتالیا، فنلاند، 
کی موارد قابل توجهی از بستری شدن بیماران در  لتونی و اسلوا

پی ابتلا به کووید۱۹ را گزارش دادند.
جدید  زیرسویه  یک  که  آمد  خبر  اما  ماه  دی  چهارم 

انتشار  کشورهای جهان در حال  به سرعت  کروناویروس 
کنون  است. در عین حال گفته شد این گونه جدید ویروس تا
منجر به بروز عفونت های شدید یا بستری شدن افراد در 
بیمارستان نشده است. با توجه به گزارش های سازمان جهانی 
بهداشت، سویه جدید؛ زیرسویه ای از شاخه های نوادگان 
که خودش از سویه اُمیکرون منشا گرفته  ( ۲.۸۶.BA سویه
است( بود که نمونه اولیه آن در تابستان امسال یافت شد. این 
 L۴۵۵S ۲.۸۶ دارای جهش.BA زیرسویه در مقایسه با سویه

اضافی در پروتئین شاخکی ویروس است.
حالا اما خبر از احتمال آغاز پیک جدید کروناست و این 

؟ پرسش که آیا این سویه جدید وارد کشور شده است یا خیر
یک متخصص بیماری های عفونی با بیان اینکه سویه 
جی ان.۱ کرونا یا در کشور ما وجود دارد و یا اینکه به زودی 
وارد می شود گفته: این ویروس به شدت مسری است و این 
احتمال وجود دارد که سبب ایجاد پیک جدیدی در کشور 

شود.

  سویه جی ان.۱ وارد کشور شد؟
کنون تقریبا وارد پنجمین سال پاندمی کووید شدیم و  هم ا
این ویروس همچنان به تکاملش ادامه می دهد و این مسئله 
موجب شده تا ایمنی های به دست آمده در برابر این ویروس 
کسن کاهش پیدا کند. از جمله ایمنی ناشی از ابتلا و یا تزریق وا
یک پزشک متخصص با بیان این جمله در خصوص ایمنی 
مقابل ویروس،  درباره سویه جدید کرونا که در تعدادی از 
کشور ها شایع شده، گفته: از حدود چند ماه پیش با سویه ای 
به اسم پیرولا مواجه بودیم که در دنیا غالب شده بود و نسبت 
به سویه های قبلی جهش های بیشتری داشت به نحوی که 
خ داده بود و به  تنها در قسمت اسپایک ویروس 3۰ جهش ر
کسن های جدیدی نیز که بروزرسانی شده  همین دلیل حتی وا

بودند چندان روی این ویروس تاثیر نگذاشتند.
آمیتیس رمضانی ضمن اشاره به اینکه از سویه پیرولا جهش 
جدیدی به نام جی ان.۱ ایجاد شده که زیر مجموعه هایی نیز 
دارد، توضیح داده که در این سویه ویروس با تغییراتی همراه 
بوده که از جمله آن تغییرات این است که قدرت چسبندگی 
ویروس به گیرنده های A ۲ که برای ورود ویروس از اهمیت 

کرده و موجب شده  ویژه ای برخوردار است افزایش پیدا 
پاتوژنیسیته ویروس بیشتر شود. این متخصص بیماری های 
کشور ها  از  این ویروس در بسیاری  اینکه  بیان  با  عفونی 
شناسایی شده و در کشور آمریکا در حال تبدیل شدن به سویه 
غالب است، پیش بینی کرده که این سویه در دنیا هم به سویه 

غالب تبدیل شود.
از جمله علائم این ویروس می توان به تب، سرفه، بی حالی 
و کاهش حس بوبایی و چشایی که بیشتر در نوع اولیه ویروس 
وجود داشت و در امیکرون کمتر شاهدش بودیم اشاره کرد، 
به طور کلی می توان گفت علائم در این سویه تا حدی افزایش 

پیدا کرده است.
رمضانی با اشاره به اینکه موارد بستری  در کشور هایی که این 
سویه در آن ها غالب شده افزایش یافته که البته بیشترشان از 
گروه های پرخطر هستند، لازم دانسته که به این ویروس توجه 
داشته باشیم چرا که ممکن است از آنجایی که موارد توالی یابی 
در کشور ما کم است این سویه جدید با تاخیر شناسایی شود. 
این سویه جدید یا در کشور ما وجود دارد و یا اینکه به زودی 
که مرز های کشور باز است و این ویروس هم  وارد می شود چرا
به شدت مسری است و این احتمال وجود دارد که سبب ایجاد 

پیک جدیدی در کشور شود.
وی ضمن بیان اینکه چندان جای نگرانی در مورد این 
ویروس وجود ندارد، توضیح داد: به نظر می رسد لازم باشد 
تا حدی به سمت استفاده از ماسک در مکان های عمومی 
برویم، معمولا هنگامی که در سایر کشور سویه ای شناسایی 
می شود و با افزایش موارد ابتلا و پیک مواجه هستیم این اتفاق 

با فاصله زمانی حدود ۲ ماه در کشور ما نیز رخ می دهد.
رمضانی، مسئله دیگری را که در مورد این ویروس وجود دارد 
این دانسته که تست آنتی ژنی در این سویه تا حدودی نسبت 
به نوع های اولیه کووید با تاخیر مثبت می شود و یعنی ممکن 
است در روز های اول بیماری با وجود ابتلا نتیجه آزمایش 
منفی باشد. این پزشک متخصص، همچنین درباره وضعیت 
شیوع آنفلوآنزا در کشور هم گفته است که موارد ابتلا به آنفلوآنزا 
نوع A در کشور کاهش پیدا کرده است، اما از بهمن ماه با پیک 
آنفلوآنزا نوع B مواجه هستیم که البته شدت آنفلوآنزا نوع A را 

ندارد و علائمش خفیف تر است.
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روی خط آرمان ملی

ممنوعیت لامپ زنون در خودرو 
پلیس  ترافیک  فرهنگ  و  آموزش  معاون 
راهور تهران بزرگ با اشاره ممنوعیت نصب 
لامپ های زنون بر روی خودروهای سواری 
گفت: لامپ های زنون حدود ۱۰ تا ۱۰۰ برابر یک 
لامپ رشته ای نور داشته و رنگ آن نیز سفید 
است. این نور شدید در حین رانندگی مشکلاتی 
را برای رانندگان دیگر خودروها ایجاد کرده و به 
نوعی با آثاری که بر روی چشم می گذارد، برای 
لحظاتی دید راننده دیگر خودروهای سواری را 
محدود می کند. به همین دلیل نیز استفاده از 
آن در خودروی سواری ممنوع است.  سرهنگ 
، ادامه داد: قدرت لامپ زنون به  فیروز کشیر
حدی است که در فلاش دوربین های عکاسی 
نیز مورد استفاده قرار می گیرد، گفت: چراغ های 
زنون که در برخی خودروها استفاده می شود 
غیر استاندارد است و فیلترهای لازم را برای 
محافظت از چشم ندارد، به همین دلیل نیز  
نباید از آن استفاده شود و نصب آن مشمول 
جریمه است. کشیر افزود:  از ابتدای امسال تا 
پایان آذرماه ماموران پلیس راهنمایی و رانندگی 
تهران بزرگ 3۴۰۰ دستگاه خودروی سواری را 
به دلیل نصب لامپ زنون جریمه کرده اند. این 
رانندگان باید حتما نسبت به تعویض لامپ 
چراغ خودروی سواری خود اقدام کنند. وی 
همچنین گفت که در این مدت بیش از ۱۶۷ هزار 
فقره اعمال قانون در خصوص نقص سیستم 
روشنایی خودروها در سطح معابر شهر تهران 
ثبت شده است و با توجه به اینکه نقص فنی 
خودرو، معاینه فنی را ابطال می کند ، معاینه 

فنی این خودروها نیز باطل شده است.

 ۸0 درصد خودروها 
تک سرنشین هستند

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران 
با بیان اینکه طرح ترافیک موجب شب مردگی 
ج کرده  شده و مرکز تهران را از حیز انتفاع خار
برای  ویژه ای  کرد: تمهیدات  اظهار  است، 
محدوده بازار و بهره مندی از ناوگان برقی 
خواهیم داشت. محسن هرمزی در دومین 
اخذ  حال  در  افزود:  »شهرگفت«،  نشست 
آرای کارشناسان حوزه حمل و نقل هستیم تا 
ح جدید ترافیک  ، طر با تصویب شورای شهر
ح  کید بر اینکه طر تدوین شود. هرمزی با تأ
ح ترافیک ادغام می شود و  زوج و فرد و طر
محدوده کاهش پیدا می کند، یادآور شد: تردد 
در مرکز شهر ویژه وسایل نقلیه برقی خواهد 
، وی با اشاره به  بود. بنابر اعلام سایت شهر
 ، تردد خودرو های تک سرنشین در سطح شهر
۸۰ درصد  کرد: در حال حاضر  خاطرنشان 

خودرو های شخصی تک سرنشین هستند.

زوج و فرد کردن توجیه 
محیط زیستی ندارد

مجلس  محیط زیست  کسیون  فرا رئیس 
شورای اسلامی گفت: زوج و فرد کردن خودروها 
در روزهای آلوده توجیه محیط زیستی ندارد، 
ک تر  بهتر است در روزهای آلوده خودروهای پا
اجازه تردد داشته باشند.  سمیه رفیعی با اشاره 
به اینکه یکی از راهکارهای کاهش آلودگی هوا در 
زمان اوج آلودگی کاهش تردد خودروها است، 
اعلام کرد: در زمان تدوین راهکارهای تحقق 
، راحت ترین کار یعنی نصف کردن تردد  این امر
ح زوج و فرد دیده شده  خودروها و اجرای طر
بود.  او با اشاره به اینکه راهکارهای مقابله با 
آلودگی هوا در شرایط اضطراری آلودگی هوا باید 
ح  کنون که محدوده طر به روز شود، گفت: ا
ترافیک و آلودگی هوا به روش مکانیزه کنترل 
می شود و بانک اطلاعات خودروها و میزان 
آلایندگی آنها نیز موجود است، باید راهکاری که 
توجیه محیط زیستی هم داشته باشد، جایگزین 
کسیون محیط زیست مجلس  شود.  رئیس فرا
افزود: به عنوان مثال، می توان تردد خودروهای 
هیبریدی یا خودروهایی که معاینه فنی برتر 
دارند در روزهای آلوده مجاز به تردد باشند 
که به این ترتیب هم انگیزه خرید خودروهای 
کم مصرف تر بیشتر می شود و هم  ک تر و  پا
هدف قانونگذار برای کاهش بار آلایندگی و تردد 

ک تر محقق می شود. خودروهای پا

معاینه فنی از خارج تهران!
ونقل  حمل  و  عمران  کمیسیون  رئیس 
شورای شهر تهران با اشاره به دوربین های 
شهری که در خدمت معاینه فنی هستند گفت: 
تعداد کمی از دوربین های پردازش تصویری 
تخلفات معاینه فنی را ثبت می کنند که باید 
این سرویس برای کلیه دوربین ها برقرار شود 
.  جعفر تشکری هاشمی در خصوص وضعیت 
گفت :  ستاد معاینه فنی خودروهای تهران 
حجم تحولات و تغییرات این ستاد مثبت بوده 
است  البته این به معنای نبود مشکل نیست.   
او ادامه داد : مطابق با گزارش ها کمتر از نیمی 
از خودروهای تهران برای معاینه فنی به ستاد 
مراجعه می کنند که می تواند دلایل متعددی 
داشته باشد و یکی از این دلایل الزام به دریافت 
عوارض قبل از  ارائه خدمات معاینه فنی است،  
رانندگان از معاینه فنی بهره شخصی نمی برد 
بلکه رفع اشکالات  به نفع جامعه است . رئیس 
کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر 
کسی های تهران بیشتر تمایل  تهران گفت:  تا
دارند خارج از تهران معاینه فنی را دریافت کنند 
و متاسفانه از 3 میلیون موتورسیکلت تنها ۵۰۰ 

دستگاه معاینه فنی گرفته اند.  

رئیس انجمن واردکنندگان لوازم آرایشی و بهداشتی:

خاورمیانهلوازمآرایشیمیخرند! ایرانیها۵برابر
رئیس انجمن واردکنندگان فرآورده های بهداشتی آرایشی 
و عطریات ایران میزان قاچاق محصولات آرایشی و بهداشتی 
گفت: تحقیقات انجمن  کرد و  را ۲.۱ میلیارد دلار عنوان 
کشور های خاورمیانه  نشان می دهد ایرانی ها پنج برابر 
محصولات آرایشی و بهداشتی می خرند که البته این آمار از نظر 
توسعه یافتگی اتفاق خوبی است؛ چرا که خرید لوازم مراقبت 
کاهش می دهد. موسی  از پوست، هزینه های درمانی را 
احمدزاده در یک نشست خبری اظهار کرد: اعضای انجمن 
واردکنندگان فرآورده های بهداشتی آرایشی و عطریات ایران، 
همه واردکننده هستند و روزی بیش از ۲3۰ شرکت کوچک و 
متوسط عضو این تشکل بودند، اما با ممنوع شدن واردات، 
این شرکت ها عضویت خود را تمدید نکرده و به سمت تولید 
رفتند. البته با ورود به بخش تولید متوجه بوروکراسی پیچیده 
تولید در ایران شده و با مشکلات زیادی مواجه شدند. همین 
وضعیت باعث شد برای نخستین بار ایده تولید بدون کارخانه 
در ایران در دستور کار قرار گیرد تا شرکت ها در زمینه تولید، 

توزیع و صادرات وارد بازار های منطقه و جهانی شوند.
او با بیان اینکه قاچاق پس از ممنوعیت واردات، از ۱.۶ 
میلیارد دلار به ۲.۱ میلیارد دلار رسیده، تصریح کرد: بازار لوازم 
آرایش ایران در سال ۲۰۲۲ میلادی، از ۷ میلیارد دلار عبور کرد و 

ارزش این بازار سالانه حدود 3.۷۲ درصد رشد دارد.
به گفته انجمن واردکنندگان فرآورده های بهداشتی آرایشی 
و عطریات ایران تحقیقات انجمن نشان می دهد ایرانی ها 
پنج برابر کشور های خاورمیانه محصولات آرایشی و بهداشتی 
می خرند که البته این آمار از نظر توسعه یافتگی اتفاق خوبی 
که خرید لوازم مراقبت از پوست، هزینه های درمانی  است. چرا

را کاهش می دهد.
احمدزاده در ادامه با بیان اینکه ایران در بازار جهانی نسبت 
به رقبای منطقه ای سهم پررنگی در تولید محصولات آرایشی 
ندارد، گفت: با خلق برند مشترک، شرایط برای شرکت های 
کوچک و متوسط فراهم می شود تا در ایونت های جهانی 

شرکت کنند و وارد بازار های جهانی شوند.
او افزود: البته ما همچنان بر امکان رقابت سالم بین تولید 
کید داریم و معتقدیم ممنوعیت  داخل و محصول خارجی تا

واردات لوازم آرایشی و بهداشتی سیاست درستی نیست.
مرتضی دانایی - عضو انجمن واردکنندگان فرآورده های 
بهداشتی آرایشی و عطریات ایران - نیز در ادامه این نشست 
خواستار آزاد شدن واردات بالک به کشور شد تا تولیدکنندگان 

بتوانند برند های دنیا را تحت لایسنس در کشور تولید کنند.
او با بیان اینکه در حال حاضر واردات مواد اولیه در حال 
انجام است، تصریح کرد:، اما واردات مواد اولیه به شکل بالک 
ممنوع است. در اصل بالک یعنی فرآیند تولید آماده سازی 
شده و محصول در کشور بسته بندی می شود و لازم نیست 
روی مواد کار شود. دلیل درخواست ما برای واردات بالک هم 
این است که تولیدکنندگان مطرح دنیا در مرحله اول قبول 
نمی کنند فرمول خود را به سایر شرکت ها ارائه کنند، اما ممکن 
است بعد از مدتی با اعتمادسازی این شرایط هم فراهم شود.
گر هدف، تولید در سطح کیفیت  دانایی با بیان اینکه ا
که  جهانی باشد، ۹۰ درصد مواد اولیه وارداتی خواهد بود، چرا
هنوز این صنعت در ایران ایجاد نشده، گفت: آزاد شدن 
واردات بالک در نهاد های مختلفی تصویب شده، اما در 

وزارت صمت متوقف شده است. به نظر می رسد علت این 
وضعیت هم برخی تولیدکنندگان داخلی هستند که ابتدا از 
ممنوعیت واردات خوشحال بودند، اما وقتی واردکنندگان 
وارد بخش تولید شدند و سهم بازار بیشتری گرفتند از این 

شرایط ناراضی هستند.
با این وجود سحر تاجبخش - رئیس سازمان هواشناسی 
گر زمستان پربارشی داشته باشیم،  کید می کند: حتی ا - تا
به دلیل خشکسالی های چندساله، مساله کمبود آب برای 

ما جدی است.
در این بین بارش ها در 3 استان مازندران، گلستان و 
خراسان شمالی به ترتیب ۱.۱ درصد، ۲۱.۹ و ۱۱.۴ درصد نسبت 
به دوره بلند مدت رشد داشته است. در تهران نیز بارش ها 
۵۹.۸ درصد کاهش یافته، هفته گذشته این کاهش ۵۷.۴ 

درصد بود.
به گزارش تسنیم، در مجموع بارش ها در کشور در مقایسه 
با دوره بلندمدت ۴۷ درصد کاهش یافته است. هفته گذشته 

میزان کاهش بارش ها در سطح کشور ۴۴.۸ درصد بود.

 متخصصان بیماری های عفونی، سویه جدید کرونا را به شدت مسری دانسته و احتمال داده اند
که سبب ایجاد پیک جدیدی در کشور شود

سویهجدیدواردکشورشده؟سویهجدیدواردکشورشده؟

موارد ابتلا به آنفلوآنزا نوع A در کشور کاهش پیدا 

 B کرده است، اما از بهمن ماه با پیک آنفلوآنزا نوع

مواجه هستیم که البته شدت آنفلوآنزا نوع A را ندارد 

و علائمش خفیف تر است


